
پرســپولیس بــرای پــر کــردن جــای خالی 
گیورگی گولسیانی، پدیده فوتبال ازبکستان 
را زیــر نظــر دارد. پرســپولیس ایــن روزهــا به 
ترکیه ســفر کــرده تــا اردوی پیش فصل لیگ 
را برگــزار کنــد. ایــن تیــم کــه پــس از جدایــی 
اســماعیل کارتــال بــا وحیــد هاشــمیان بــه 
توافــق رســیده تــا مهاجم ســابق تیــم ملی را 
روی نیمکت داشته باشد، به دنبال بازیابی 
قدرت در فوتبال ایران اســت. سرخ پوشــان 
تهرانی فصل گذشــته را در شــرایطی ســپری 
کردند که نه تنها عنوانی به دســت نیاوردند 
بلکه از کســب ســهمیه رقابت های آسیایی 
هــم بازماندنــد. بــه همین دلیــل بــود که به 
ســرعت و حتی قبل از آنکه رقابت های لیگ 
به پایان برسد، مسئولان این باشگاه دست 
بــه کار شــده و بــه دل بــازار نقل وانتقــالات 
زدند. پرســپولیس با فهرســت ورود و خروج 
اســماعیل کارتــال، نقل وانتقــالات را شــروع 
کرده ولی حــالا مشــخصا در یکی 2 پســت به 
بن بســت رســیده یا اینکــه بــه انــدازه کافی، 

بازیکن در آن پست ها ندارد.

   مدافع راست، معضل اصلی وحید
روزهــا  ایــن  کــه  چالشــی  مهمتریــن 
آن  بــا  هاشــمیان  وحیــد  و  پرســپولیس 
دست وپنجه نرم خواهند کرد، پست مدافع 
راســت اســت. ایــن پســت، فصــل گذشــته و 
پس از خــروج دانیال اســماعیلی فر به ایوب 
العملــود ســپرده شــد. البتــه کــه در مقطعی 
هــم فرشــاد فرجــی در ایــن بخــش بــه بازی 

کــه  گرفتــه شــد. مشــکل ولــی اینجاســت 
ایــوب و فرشــاد، هــر 2، از پرســپولیس جــدا 
شــده اند. سرخ پوشــان با اســماعیل کارتال 
به دنبال جذب فلورنت هادرجونای در این 
پســت بودند که همه چیز به هــم ریخت؛ نه 
هادرجونای به این تیم پیوســت و نه کارتال 
در پرســپولیس ماندنــی شــد. فعلا بــه غیر از 
یکــی 2 بازیکــن جــوان، پرســپولیس مدافــع 

تخصصی در این پست ندارد.

   جای خالی گولسیانی
کــه  دفــاع راســت، تنهــا پســتی نیســت 
پرســپولیس در عقــب زمین، نیاز بــه تقویت 
داشته باشد. سرمربی سابق این تیم، گئورگی 
گولسیانی را هم در فهرســت مازاد قرار داد تا 

این مدافع گرجی از پرســپولیس دور شــود. 
کرات ناتمام و بدون نتیجه  گرچه بعد از مذا ا
این تیم با چند بازیکن از جمله عارف آقاسی 
و مدافع ملی پوش ازبکستان، شایعه شد که 
ممکن اســت گئورگی به فهرست برگردد ولی 
هنوز چنین نشــده تا بــه غیر از ایــن مدافع، 
وضعیت چند بازیکن دیگر که قراردادشــان 
تمدیــد نشــده ولــی هنــوز بــه تیــم دیگــری 

نرفته اند، هم مبهم باشد.

   پرسپولیس به دنبال پدیده ازبک ها؟
آنچه که مشخص است اینکه پرسپولیس 
ایــن روزهــا به شــدت بــه هــر دری می زنــد تا 
در ایــن 2 پســت، بازیکنــان بــا کیفیتــی بــه 
خدمت بگیرد. جالب آنکه پس از اســتقبال 

خــوب بازیکنــان ازبکســتانی بــرای حضــور 
در فوتبــال ایــران، به تازگی شــایعه شــده که 
پرسپولیســی ها مدافــع 21 ســاله، چپ پــا و 
آینده دار ازبک ها را زیرنظر گرفته اند. همین 
کــه  امــروز ســایت »چمپیونــات« نوشــته 
پرسپولیســی ها بــه دنبــال جــذب جهانگیر 
اوروزوف هســتند تا بازیکن دینامو سمرقند 
را به تهران بکشانند. آن طور که عنوان شده 
کراتــی با نماینــده این بازیکــن در ترکیه،  مذا
توسط مسئولان باشگاه پرسپولیس صورت 

گرفته است.
در ایــن بیــن ولی مشــکل این جاســت که 
، خواستگاران زیادی دارد.  ، جهانگیر به قرار
مدیربرنامه های این بازیکــن که طبق اعلام 
ســایت ترانســفرمارکت، ارزشــی بــه مقــدار 
500 هزار یــورو دارد، بــه تازگــی در گفت وگو با 
همان ســایت ازبکســتانی عنوان کرده که به 
غیر از پرســپولیس، موکلش پیشــنهاداتی از 
، ترکیه، بلغارســتان و روســیه هــم دارد.  قطر
از آن مهم تر ولــی اینکه او گفته قصــد دارد با 
باشگاه هایی از آلمان و ایتالیا برای جهانگیر 
کره کند. او گفته اولویت شان بازی کردن  مذا
در لیگی سطح بالا است تا آینده این بازیکن 

21 ساله تامین شود.
پس، بــا این اوصــاف، بایــد منتظــر ماند و 
دید که پس از شکست در پروژه جذب رستم 
آشــورماتوف، این بار پرســپولیس در جذب 
کام می ماند یا رویه  جهانگیر اوروزوف هم نا
بــه شــکل دیگــری بــرای ایــن باشــگاه پیش 

خواهد رفت. 
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شروع تمرینات استقلال در غیاب حسینی
کاپیتان تیم فوتبال استقلال با انتشار تصویری از خودش به 

ابهامات ادامه همکاری اش با آبی پوشان افزود.
 در شرایطی که تمرینات پیش فصل استقلال با حضور ریکاردو 
ساپینتو آغاز شده است اما سیدحسین حسینی کاپیتان این 
تیم در تمرینات شرکت نکرد تا تکلیفش مشخص شود.حسینی 
که به گفته سخنگوی باشگاه چندین جلسه با مسئولان باشگاه 
کــره کرده، هنــوز با آنها بــه توافق نرســیده اســت. اتفاقی که  مذا

فصول گذشــته هم به انــواع دیگری رقــم می خــورد و در نهایت 
با افزایش رقم قرارداد او ، ماندنش در استقلال قطعی می شد.

با این حــال حضور قطعــی یک دروازه بــان جدیــد و اعلام دو 
کره مسئولان باشگاه با  گزینه خارجی از سوی ساپینتو برای مذا

آنها، آینده حسینی را با ابهام مواجه کرده است.
کاپیتان آبی پوشان روز پنجشــنبه با انتشار تصویری از خود 
روی ارتفاعی بلند و مشــرف بــه تهران بدون هیــچ توضیحی به 

کنش نشــان داد اما هیچی توضیحــی در مورد  اتفاقات اخیر وا
آینده اش ارایه نکرد.

کرات باشگاه با کاپیتان آبی  با این حال به نظر می رســد مذا
پوشان در روزهای آینده هم ادامه خواهد داشت تا تکلیف وی 
مشخص شود. هر چند برخی شانس جدایی او را بالا می دانند 
گر رقم قراردادش  اما با توجه به سوابق گذشته به نظر می رسد ا

افزایش پیدا کند او در استقلال ماندنی است.

گفتوگو

نظریجویباری:ساپینتوهنوز
نظریدربارهحسینینداده

مدیرعامــل باشــگاه اســتقلال ضمن تشــریح 
کــرات نقل وانتقالاتــی و وضعیــت  جزئیــات مذا
کید کرد که برخلاف شــایعات،  نیمکت آبی هــا، تأ
هنــوز تصمیمــی دربــاره سیدحســین حســینی 
اتخاذ نشده و همه اقدامات با هماهنگی ساپینتو 
انجام می شود.علی نظری جویباری، مدیرعامل 
باشــگاه اســتقلال درباره فراز و نشیب های فصل 
گذشته این تیم گفت: تمام رسانه ها و مطبوعات 
وظیفه خود را انجــام می دهند، اما فشــار زیادی 
روی باشــگاه و اعضای تیم وجود دارد. هواداران 
در این مــدت ســختی های زیادی کشــیدند و ما 
کاملاً درک شان می کنیم. باید از هلدینگ خلیج 
فارس تشکر ویژه داشته باشیم؛ چون در قهرمانی 
جــام حذفــی نقــش کلیــدی داشــتند. پرداخت 
۸0 درصــد قرارداد هــا پیــش از پایــان لیــگ اتفاق 
بی ســابقه ای بــود.وی افــزود: ما به محــض ورود 
تمرکزمــان را روی جــام حذفــی گذاشــتیم. چون 
در لیگ امیــد چندانی نداشــتیم. خوشــبختانه 
هدف کوتاه مدت مان یعنی قهرمانی جام حذفی 
کرات  را محقق کردیم. نظری جویباری درباره مذا
کید کرد: فشــار هواداران در بســتن  با بازیکنان تأ
قرارداد هــا بســیار بالاســت. گاهــی مجبــورم تا ۷0 
کره کنم. اولین چیزی  ســاعت با یک بازیکن مذا
کــه بازیکنــان مطــرح می کنند، نــرخ دلار اســت و 
ایــن طبیعی ســت. مــا بایــد منافــع باشــگاه را در 
اولویــت قــرار دهیم. ســاپینتو نیــز در جلســه ای 
گفت که خواســته های بازیکنان را در نظر داشته 
باشــیم.وی در مــورد انتخاب ســرمربی نیز اظهار 
کامــی در جــذب موســیمانه،  داشــت: بعــد از نا
بوژوویــچ را به صورت موقــت آوردیم، چــون بازی 
مهمی با پرســپولیس داشــتیم. او برای تیم امید 
مدنظر بــود و تصمیم گیرنده در آن بــازی محمد 
نــوازی بود. مــا حتی بــا ماتــزاری به توافــق نهایی 
رســیدیم، امــا متأســفانه پیام هایی کــه از داخل 
کشــور برایش فرســتاده شــد باعث شــد از حضور 
در ایــران انصــراف دهد.مدیرعامل اســتقلال در 
خصوص بازگشت ســاپینتو گفت: ســال گذشته 
هــم می توانســتیم او را بیاوریــم، امــا محرومیــت 
چهارماهــه اش نگرانی ایجــاد کرده بــود. حالا که 
او در شــرایط ســخت حاضــر بــه بازگشــت شــده، 
فدراســیون بایــد قــدردان ایــن تصمیــم باشــد. 
مربیانــی مثــل ســاپینتو در این شــرایط کــم پیدا 
می شــوند.وی درباره نقل وانتقالات گفت: پیش 
از ورود ســاپینتو دو بازیکــن جــذب کردیــم، اما از 
کــره ای با نظر مســتقیم او انجام  این پس هر مذا
خواهد شد. ساپینتو درباره حسینی هنوز نظری 
گر دو حســینی داشــته باشیم هم  نداده و گفته ا
 مشکلی نیست. ما دنبال دو دروازه بان هم سطح 

هستیم.

کوتـــــــــــاه
اردویترکیه پرسپولیسکاملترشد؛۲ستارهدر

اوســتون اورونــوف و میــلاد محمدی بــه تمرینــات پیش 
فصــل قرمزهــا ملحــق شــدند.   تمریــن تیــم پرســپولیس در 
حالی برگزار شــد که وحید هاشــمیان دو بازیکن دیگر را هم 
گردانش اضافه کــرد. در تمرین  تحویل گرفت و به جمع شــا
امــروز اوســتون اورونــوف و میلاد محمــدی حاضــر بودند و 
همراه بــا دیگــر بازیکنان تمریــن کردند کــه البتــه باتوجه به 
مصدومیــت اورونــوف، اضافــه شــدن او بــا قــدری احتیــاط 
انجام شــده اســت. این در حالی اســت که اورونوف و میلاد 
محمــدی جــزو بازیکنان اصلــی تیــم پرســپولیس بودند اما 
فصل گذشته فوق ستاره ازبکستانی قرمزها نتوانست نقش 
موردنظــر کادرفنی را ایفا کند و حتی گفته میشــد در صورت 
شــرایط عادی و زیر نظر کارتال، احتمال جدایــی او و خرید 
یک وینگر خارجی جدید هم وجود خواهد داشت. حالا همه 
در پرسپولیس امیدوارند که وحید هاشمیان شرایط را برای 
این بازیکن تغییر دهد و او در فصل جدیــد بتواند دوباره به 
، بود. میلاد  همان ستاره ای تبدیل شود که در زمان اوسمار
محمــدی اما فصل گذشــته روزهــای خوبــی را تجربــه کرد و 
حالا در فصل منتهی به جام جهانی امیدوار به درخشش با 

پیراهن سرخ خواهد بود. 

بهشبابالاهلیپیوست غندیپور
رضا غندی پور به تیم فوتبال شباب الاهلی امارات پیوست. 
کرات صورت گرفته میان  باشگاه پیکان اعلام کرد که طبق مذا
دو باشــگاه پیــکان ایران و شــباب الاهلــی امــارات در روزهای 
، در نهایت این مهاجم 19  گذشته و با موافقت رضا غندی پور
ســاله با امضای یک تفاهم نامه سه جانبه به باشــگاه اماراتی 
انتقال یافت. استقلال و پرسپولیس هم به دنبال مهاجم فصل 
گذشته ملوان بودند، اما در نهایت غندی پور تصمیم گرفت که 
لژیونر شود و در کنار سردار آزمون و سعید عزت اللهی سومین 

ایرانی تیم اماراتی شود. 

نیکفرمدیرعاملسپاهانشد
منوچهــر نیکفــر بــه عنــوان مدیرعامــل باشــگاه ســپاهان 
انتخاب شد.  پس از استعفای احمد یوسف زاده از مدیرعاملی 
باشــگاه فولاد مبارکه ســپاهان و پذیرش این اســتعفا توســط 
هیات مدیــره باشــگاه، منوچهر نیکفــر به عنــوان مدیرعامل 
ســپاهان انتخاب شــد.  نیکفر دارای مدرک کارشناسی ارشد 
مهندسی صنایع بوده و از سال 1۳9۳ تا 1۳99 به عنوان رئیس 
هیات مدیره باشگاه و در سال های 9۸ و 99 به عنوان سرپرست 
باشگاه سپاهان در این باشــگاه حضور موفقی داشته است. 
در زمان حضــور نیکفر به عنــوان رئیس هیات مدیره باشــگاه 
دســتاوردهایی نظیر قهرمانی تیم فوتبال ســپاهان در فصل 
9۴- 9۳، دو نایب قهرمانی تیم فوتبال در فصل های 9۸- 9۷ و 
1۴00- 99 و نیز تکمیل و افتتاح فاز دوم ورزشــگاه نقش جهان 

به دست آمده است. 

شهردار فردیس با همراهی مدیران شهرداری در دیداری 
دیگــر بــا شــهروندان، بــه اســتماع و رســیدگی بــه مشــکلات 
شــهروندان پرداخــت. محمدرضــا احمــدی نــژاد شــهردار 
فردیــس بــا همراهــی مدیــران مناطــق، مدیــر بازرســی، 
پاســخگویی بــه شــکایات و ارزیابی عملکــرد و جمعــی دیگر 
، امــروز مطابق با سه شــنبه  از مدیــران شــهرداری ایــن شــهر
هــر هفتــه در سلســله دیدارهــای مردمــی، پذیــرای حضــور 
شهروندان شد و پس از شنیدن مشکلات و درخواست های 

آنهــا، دســتورات لازم را بــرای رفــع این مشــکلات صــادر کرد. 
وی پاســخگویی بــه شــهروندان را وظیفه مدیــران و اولویت 
مدیریــت شــهری دانســت و گفــت: ایــن دیدارهــا و ارتبــاط 
مستقیم با شهروندان زمینه شناسایی نیازها و مشکلات آنها 
را فراهم کرده و بهبود ســطح خدمات، افزایش رضایتمندی 
و مشارکت شــهروندان در مدیریت شــهری را به دنبال دارد. 
شهردار فردیس  بر لزوم ارتقای سطح پاسخگویی مؤثر، بهبود 
و سرعت بخشی در روند رسیدگی به مطالبات شهروندان در 

کید کرد و گفــت: اقدامــات لازم باید در  دیدارهای مردمــی تا
چارچوب قانــون صورت بگیرد و نتیجه ایــن دیدارها در امور 
مردم اثــر بخش باشــد. گفتنی اســت دیدارهای بی واســطه 
شــهردارفردیس با شــهروندان، ســه شــنبه هر هفته در دفتر 
شهردار برگزار می شود و شهروندان محترم می توانند جهت 
هماهنگــی، در طــول ایــام هفتــه بــه دفتــر شــهردار فردیس 
در ســاختمان ســتاد مرکزی شــهرداری واقع در بلوار شــهید 

سلیمانی روبه روی پارک منظریه مراجعه کنند. 

در راســتای تقویت زیرساخت های حیاتی 
انرژی در استان چهارمحال و بختیاری، پروژه 
گازرســانی به محله ۴0 منظریه با هــدف ارتقاء 
ظرفیت تأمین گاز و بهبود کیفیت خدمات در 
این منطقه، با جدیت در حال اجراســت. این 
پروژه که از سوی شرکت گاز استان و با محوریت 
امــور مهندســی و اجــرا کلیــد خــورده، یکــی از 
ح هــای کلیــدی در مســیر توســعه پایــدار  طر
 انرژی در جنوب غرب کشــور به شمار می رود.
بر اســاس اعــلام رئیس امــور مهندســی و اجرا 
شرکت گاز اســتان، در قالب این پروژه، اجرای 
یک خط تقویتی گاز به قطر 1۶ اینچ در دستور 

کار قرار گرفته است؛ اقدامی زیربنایی که نه تنها 
ظرفیــت انتقــال گاز را افزایش می دهــد، بلکه 
موجــب تقویت پایــداری سیســتم گازرســانی 
در کل منطقــه خواهــد شــد.به گفتــه ایــن 
مقام مســئول ما بــر ایــن اعتقادیم کــه تأمین 
انــرژی پایــدار و مطمئــن، اســاس توســعه هــر 
منطقه ای اســت و پــروژه گازرســانی بــه محله 
۴0 منظریه گامی بزرگ در راســتای تحقق این 
 هدف اســت.مزایای پروژه از نگاه کارشناسان

به گفتــه کارشناســان حــوزه انــرژی، اجــرای 
ایــن پــروژه چنــد دســتاورد عمــده بــه دنبــال 
 : گاز تأمیــن  تــوان  داشــتافزایش  خواهــد 
بــا بهره بــرداری از ایــن شــبکه جدیــد، تأمیــن 
کنان  ســا بــرای  گاز  پرظرفیــت  و  پایــدار 
 منظریــه و نواحی اطــراف فراهم خواهد شــد.
بــه  یادشــده  پــروژه  خدمــات:  پایــداری   
برابــر  در  مطمئــن  تکیــه گاه  یــک  عنــوان 
نوســانات مصرفــی فصلــی، نقــش مهمــی در 

می کنــد. ایفــا  گازرســانی  اســتمرار   حفــظ 
 زمینه ســازی برای توســعه منطقه ای: بهبود 
زیرســاخت ها، دروازه ای برای رشد اقتصادی 
و ارتقاء شــاخص های رفاه اجتماعی به شمار 
کید مدیران شــرکت گاز  می رود.بــا توجه بــه تأ
استان، پیشبرد این پروژه نیازمند هماهنگی 
میان دستگاه های اجرایی، شوراهای محلی 
و همراهی مردم منطقه اســت. انتظار می رود 
با تــداوم ایــن هم افزایی، پــروژه در بــازه زمانی 
پیش بینی شــده بــه بهره بــرداری رســیده و 
بخشــی از دغدغه های انرژی در این بخش از 

استان را به طور کامل مرتفع سازد.

شهردار فردیس در دیدار مردمی: 

ارتباط مستقیم با شهروندان کلید بهبود خدمات شهری است

پروژه گازرسانی به محله 40 منظریه

شــهرستان
گــــزارش 

عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان: 

اصفهاننیازمندخدماتدرمانیبهتراست

عضــو هیــات رئیســه شــورای اســلامی شــهر اصفهــان بــا 
گی های  اشاره به موقعیت جغرافیایی خاص این شهر و ویژ
صنعتــی، دانشــگاهی و گردشــگری آن گفــت: ایــن شــهر به 
امکانات بیشتری برای ارائه خدمات درمانی نیاز دارد. احمد 
شــریعتی اظهار کــرد: اصفهان به عنــوان یکــی از مهم ترین و 
، نیازمند خدمات درمانی  استراتژیک ترین شهرهای کشــور
بهتر و گسترده تری است. وی افزود: با توجه به اینکه اصفهان 
مرکز ثقل کشور است و به جهت موقعیت جغرافیایی خاص 
که با 10 اســتان همجوار اســت، باید در زمینــه ارائه خدمات 
درمانی بیش از پیش تقویت شود. عضو هیات رئیسه شورای 
اســلامی شــهر اصفهان با اشــاره به تحصیلات اولیه خود در 
رشته علوم تربیتی و ســپس ادامه تحصیل در رشته پزشکی 
کید کــرد: به دلیل تجربــه هم زمــان در دو حــوزه فرهنگ و  تا
درمان، توانســته ام نگاه جامعی به موضوع ســلامت داشته 
باشم. شریعتی گفت: سیستم درمانی شهر اصفهان که تحت 
نظــارت دانشــگاه علــوم پزشــکی و وزارت بهداشــت، درمان 
و آموزش پزشــکی کشــور قــرار دارد، بایــد بتواند پاســخگوی 
گی های  کیــد بــر ویژ نیازهــای بیشــتر و بهتــر باشــد. وی با تأ
خاص اصفهان همچون صنعتی بودن، دانشــگاهی بودن، 
گردشگرپذیری و مهاجرپذیری ادامه داد: این شهر به دلیل 
موقعیــت خــاص خــود، نیازمنــد خدمــات درمانــی بهتــری 
گرچه اصفهان از لحاظ علمی  است. وی خاطرنشــان کرد: ا
و پزشکی در ســطح بالایی قرار دارد و بســیاری از چهره های 
برجسته پزشکی در این شهر به فعالیت مشغول هستند، اما 
به دلیل کمبود امکانات، خدمات درمانی نتوانسته اند به طور 
کامل نیازهای شهروندان را پوشش دهند. شریعتی با اشاره 
به نقــش خیریه هــای درمانی در رفــع کمبودهای سیســتم 
درمانــی گفــت: حضــور خیریه هــای پزشــکی همچــون مرکز 
درمانی خیریه عســگریه و حجتیه در کنار بیمارســتان های 
دیگــر شــهر به ویــژه بیمارســتان های خصوصــی، تخصصی 
و فــوق تخصصی همچــون بیمارســتان امــام حســین )ع( از 
مهم تریــن عواملی بوده کــه به رفع مشــکلات درمانی کمک 
گــر این خیریه ها و بیمارســتان های  کرده اســت. وی افزود: ا
تخصصــی نبودند، وضعیــت درمانی بــرای مــردم اصفهان و 
حتی مردم دیگر استان ها به هیچ وجه کافی و مناسب نبود. 
کید کرد:  عضو هیات رئیسه شورای اسلامی شهر اصفهان تأ
با وجود تلاش های زیادی که در بخش درمانی صورت گرفته، 
همچنان اصفهــان به خدمات بیشــتری نیــاز دارد تا بتواند 
، به طور کامل به  به عنوان یکی از مهم ترین شــهرهای کشور

نیازهای درمانی و بهداشتی خود پاسخ دهد.

: شهردار تبریز

آغازمیشود پروژهتعریضجادهمایان-تبریز
کوتــــاه

شــهردار تبریز از کلنگ زنی 2 پروژه تعریض 
جاده مایــان و زمیــن چمن مصنوعــی مایان 
در هفتــه آینده خبــر داد.یعقوب هوشــیار در 
بازدیــد از شــهرداری منطقــه ۶ تبریــز ضمــن 
کیــد بــر برنامــه ریــزی خلاقانــه و تکلیــف  تا
مدارانه جهت تحقق بودجه مصوب 1۴0۴ این 
منطقه اظهار کــرد: اجــرای ســریع و مطلوب 
پــروژه هــای عمرانــی ترافیکــی و خدماتــی بــا 
رویکرد انســان محور و زیســت محیطــی باید 
کید  اولویت برنامه های کاری باشــد.  وی با تا
بر اهمیــت شناســایی و معرفــی فرصت های 
سرمایه گذاری مناطق افزود: به منظور ایجاد 
درآمد پایدار برای شهرداری و رونق اقتصادی 
و آبادانی، عمران و توســعه غرب و شــمالغرب 
تبریز فرصت های سرمایه گذاری این منطقه 
بایــد شناســایی و معرفــی شوند.هوشــیار بــا 
اشــاره بــه ظرفیت هــای ســرمایه گذاری غرب 
و شــمالغرب تبریز اعلام کرد: پروژه مشــارکتی 
مجتمــع المــاس شــهرک امام خمینــی)ره(، 

پروژه مشارکتی شهرک مبل و خودرو، اجرای 
مســیر گشــایی هــای مصــوب طــرح توســعه 
مســیرهای 2۴ متری و ۳5 متــری صنعتگران 
مایان، بدنه ســازی غــرب تبریز از میــدان راه 
آهن تا شهرک شــهید صیاد شــیرازی، انتقال 

فاز 2 شــهرک جــوان به شــهرک شــهید صیاد 
شــیرازی، نوســازی آپارتمان هــای شــهرک 
امام خمینی)ره( و بازآفرینی شــهری مجتمع 
مسکونی شهرک شهید بهشتی، ظرفیت های 
بالقــوه ســرمایه گذاری در غــرب و شــمالغرب 

تبریز هستند.  وی همچنین بر تعیین تکلیف 
پرونده های مطروحه در کمیسیون ماده 100 
کید کــرد و افــزود: با ارائــه خدمــات بهینه و  تا
مطلوب باید بیش از پیش رضایت شهروندان 
و اربابــان رجــوع جلــب شــود.  شــهردار تبریــز 
در بخــش دیگــری از ســخنان خــود با اشــاره 
به برگزاری دومیــن قرار خدمــت از دور هفتم 
قرارهای خدمت شــهرداری تبریز در منطقه 
۶ خاطرنشــان کــرد: در جریــان دومیــن قــرار 
خدمــت شــهرداری از دور هفتــم، 2 پــروژه 
جاده مایــان و زمیــن چمن مصنوعــی مایان 
کلنگ زنی می شود و دیگر پروژه های عمرانی 
و رفاهی منطقه ۶ مورد بازدید اعضای شورای 
اسلامی شهر و مدیران ستادی قرار می گیرد.

بــه گــزارش ایســنا، بــه نقــل از روابــط عمومی 
، وی در پایــان خاطرنشــان  شــهرداری تبریــز
کــرد: تمامی پروژه هــای عمرانــی مناطق باید 
مطابــق بــا بودجــه مصــوب و در موعــد مقــرر 

اجرایی شوند.

معاون استاندار خبر داد
نفر ساماندهیبیشاز۳۶هزار

فارسطیامسال اتباعخارجیدر از
کید بر   معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی اســتانداری فارس با تأ
، گفت: از ابتدای  لزوم اجرای دقیق طرح ســاماندهی اتباع غیرمجاز
کنون، بیش از ۳۶ هزار نفر از اتباع خارجی از استان فارس  سال 1۴0۴ تا
ساماندهی و به مرز اعزام شده اند. حجت ا... رضایی، در جریان بازدید 
از اردوگاه مراقبتی شــیراز با اشــاره به اهمیت برخورد قانونی همراه با 
حفظ کرامت انسانی در موضوع ساماندهی اتباع خارجی، گفت: یکی 
از اقدامات مهم و ارزشمند دولت سیزدهم و چهاردهم، ساماندهی 
کنون با قدرت در  اتباع خارجی در کشور بوده که این مطالبه مردمی ا
دولت دکتر پزشکیان آغاز شــده و باید تا حصول نتیجه نهایی ادامه 
یابد. وی با بیــان اینکه اجرای این طرح در اســتان فارس بی ســابقه 
کنون، بیــش از ۳۶ هزار نفر از  بوده اســت، افزود: از آغاز ســال جاری تا
اتبــاع خارجی، چه از طریق دســتگیری و چــه از طریــق معرفی خود، 
ساماندهی و به مرز اعزام شده اند. در ادامه این بازدید، مدیرکل امور 
اتباع و مهاجرین خارجی اســتانداری فارس، گزارشــی از روند اجرای 
طرح ساماندهی اتباع خارجی ارائه داد و اظهار کرد: با حمایت های 
دکتر امیری استاندار فارس و همراهی دکتر رضایی، معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی و با تلاش شبانه روزی اعضای کارگروه ساماندهی 
اتباع خارجی و نیروهــای خدوم فراجا، این طرح بــا نهایت دقت و در 
چارچوب قوانین و ضوابط اخلاقی در حال اجراست. مجید احمدی 
کید  با بیان اینکه این روند به صورت روزانه و بدون وقفه ادامه دارد، تأ
کرد: در پایان اجرای این طرح، با آغاز و عملیاتی شدن »طرح کفیل«، 
مشکل تأمین نیروی انسانی در برخی مشاغل نیز برطرف خواهد شد 

و در این زمینه هیچ جای نگرانی وجود ندارد. 

همافزاییبرایتوسعهروستایی
هم افزایی برای توسعه روستایی، بررسی پروژه های عمرانی فارس 
در نشست مدیران کل بنیاد مســکن و امور روستایی استانداری. در 
راستای تســریع و بهبود پروژه های عمرانی روســتایی استان فارس، 
نشســتی با حضــور آرگیــو مدیــرکل دفتر امــور روســتایی و شــوراهای 
اســتانداری فارس و حمیدی، مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
اســتان فارس برگزار شــد. این دیدار که با هدف بررسی و هم اندیشی 
پیرامون آخریــن وضعیت پروژه های عمرانی در دســت اجــرا و آتی در 
مناطق روســتایی اســتان صــورت گرفــت، با حضــور نصیــری معاون 
بازسازی و مسکن روستایی بنیاد مسکن، و صف شکن معاون توسعه 
و عمران روســتایی بنیاد مســکن فــارس، ابعــاد اجرایی و توســعه ای 
ایــن پروژه هــا را مورد بحــث و تبــادل نظــر قــرار داد. در این نشســت، 
راهکارهــای افزایش همکاری هــای بین بخشــی، رفع موانــع موجود 
در مســیر اجرای پروژه ها و تســریع در روند بهره بــرداری از طرح های 
عمرانی کــه نقش بســزایی در ارتقای کیفیت زندگی روستانشــینان و 
توسعه پایدار روستایی ایفا می کنند، بررســی شد. مدیران کل حاضر 
در این نشست، بر اهمیت هم افزایی و تبادل تجربیات برای رسیدن 
کید کردند. و ضمن  به اهداف مشــترک در حوزه توسعه روســتایی تأ
کید بر لزوم نظارت دقیق بر کیفیت پروژه ها، ابراز امیدواری کردند که  تأ
با همکاری و هماهنگی های بیشتر، شاهد شکوفایی و آبادانی هرچه 

بیشتر مناطق روستایی استان فارس باشیم. 


